
Beslutning i Økonomiudvalget den 10-05-2011:  

Det nuværende bestyrelseshonorar fastholdes uændret. Curt Sørensen ønskede, at honoraret 
for 2011 kunne løftes til et niveau, der afspejlede, at det nuværende honorar afspejlede et 
halvårshonorar.  
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